
 

        Vlaamse Tafeltennisliga V.Z.W. 

        Vlaams-Brabant & Brussel 
        Provinciaal Secretariaat 

 
Verslag Algemene Statutaire vergadering van 2 juli 2020 (Lokaal 

Werchter – aanvang 20u) 
 

Aanwezige PC-leden: Michèle Messiaen, Nathan Vandecauter, Pieter Thysen, 

Walter Timmermans, Danny Decupere 

Dagorde: 

1. Vaststelling van het aantal stemgerechtigden en nazicht van hun volmacht: TTC 
Kortenaken was afwezig: totaal aantal administratieve stemmen: 49. Totaal aantal 
sportieve stemmen: 150. Op het overzicht dat het aantal stemmen weergeeft staan 
enkele foutjes (verwisseling van aantal dames met aantal heren). Dit heeft echter geen 
invloed op het aantal stemmen.  

2. Voorlezing en bekrachtiging van de notulen van de Algemene Vergadering van 29 mei 
2019: de Algemene Vergadering keurt de notulen goed. 

3. Toespraak van de voorzitter (zie bijlage) 
4. Verslag van de secretaris: Michèle geeft een overzicht van de toegevoegde documenten: 

• inlichtingen website VTTL 

• inlichtingen trainers  

• coachlicentie 

• aansluitingsformulieren (4 verschillende) 

• ledenclublijst 19-20 voor vernieuwing  2020-2021 (schrappingslijst) 
5. Verslag van de penningmeester 

• De penningmeester geeft een overzicht van de belangrijkste feiten. 

• Omwille van de coronacrisis konden de jeugdsubsidies vroeger uitgerekend en 
uitgekeerd worden. 

6. Verslag van de interclubleider 

• Op de bestelbon werd nu ook de mogelijkheid toegevoegd om ploegen in te schrijven 
voor de Beker van VLB&B. 

• Ook voor komend seizoen zullen we de mogelijkheid bieden op een startersreeks (3 
jongeren met NG klassement en staat los van de gewone interclub). In de startersreeks 
zijn er geen stijgers nog dalers. 

• Vorig seizoen was het ook de bedoeling om ploegen -12j tegen mekaar te laten spelen 
maar dit is omwille van de coronacrisis niet kunnen doorgaan. We zullen dit komend 
seizoen opnieuw opzetten. 

• Op dit ogenblik evolueert de bestrijding van het coronavirus in gunstige zin maar het 
blijft afwachten of onze interclub zal kunnen van start gaan en onder welke 
voorwaarden. We zullen alles plannen zoals bij een normale start maar desgevallend  
ingrijpen in functie van maatregelen die van hogerhand zullen worden opgelegd. 

• Het PC had ook beslissing genomen om een voorstel van reglementswijziging 
(nationale sportreglementen) in te dienen dat meer duidelijkheid zou scheppen 
omtrent stijgers en dalers in geval niet alle wedstrijden kunnen gespeeld worden. 
Vanuit de algemene vergadering wordt gevraagd om hierover eerst onder de clubs een 
stemming te organiseren. Het PC stemt daar mee in. 



• Marc Janssens maakt de opmerking dat geen boetes werden toegekend voor de twee 
algemene forfaits in provinciale afdeling (Pingkolo D tijdens de heenronde  en Smash 
Dolfijn D tijdens de terugronde). Dit wordt nagekeken en desgevallend rechtgezet. 

• Marc Janssens vraagt ook om een lijst te publiceren met stijgers en dalers. In principe 
werd hiervan al wel een overzicht gegeven afhankelijk van het scenario toen we voor 
een stemming vroegen omtrent het geprefereerd scenario van stijgers en dalers na het 
stopzetten van de interclub omwille van Corona. We zullen een bijgewerkte versie 
doorsturen rekening houdend met eventueel verbrande ploegen (na verwerking van 
de inschrijvingsformulieren) 

7. Verslag van de jeugdleiding 

• Omwille van Corona konden niet alle jeugdevenementen doorgaan 

• De jeugdreeksen werden dit seizoen volgens het klassieke systeem gespeeld (geen 
play-offs/play-downs). Indien dit volgend seizoen terug het geval zou zijn gaan we 
tijdens de winterstop wel de mogelijkheid aanbieden om een reeks te maken met 
nieuwe ploegen die dan onderling wedstrijden kunnen spelen (wanneer er play-downs 
georganiseerd werden konden die in die reeks toegevoegd worden) 

• De mogelijkheid van een startersreeks zal terug aangeboden worden maar dan met 
ploegen van drie jeugdspelers (zie boven) 

• Idem voor ploegen -12j 

• Ivm jeugdsubsidiebeleidsplan werd vraag gesteld door Didier Bosman om een 
duidelijker overzicht te krijgen. Nu is het onduidelijk wat de impact is van alle inputs. 
Nathan Vandecauter zegt dat in het huidig programma dat de berekeningen doet 
daarvoor nog niets voorzien is. Hij zal dit naar komend seizoen toe vervolledigen. 

8. Verslag van de scheidsrechterscommissie 

• We hebben nog steeds 16 scheidsrechters: twee nieuwe en twee die gestopt zijn 

• Philippe Rousseau werd recent gepromoveerd tot internationaal scheidsrechter 

• Pieter geeft ook een overzicht van de komende scheidsrechteropleidingen 
9. Voorleggen van de rekeningen van het verlopen seizoen 

• Het boekjaar werd op 30 april afgesloten met een positief resultaat van 2.444,96€ 

• Derhalve zullen we ook in het komend seizoen de lidmaatschapsverhoging door de 
VTTL niet doorrekenen.  

10. Verslag van de nazichters van de rekeningen; 

• Rekeningnazichters Koen Vanpoucke en Michel Van Damme hebben de rekeningen en 
de boekhouding nog niet kunnen nakijken. Dit wordt zo spoedig mogelijk gedaan na 
hun verlof. Hun verslag zal daarna aan de clubs worden doorgestuurd. 

11. Voorleggen van het budget voor het komend seizoen; 

• Gezien de huidige budgetten voldoende zijn, dienen zij momenteel niet te worden 
bijgestuurd en behouden we dezelfde budgetten als het afgelopen seizoen 

12. Benoeming van de nazichters van de rekeningen 
Marc Janssens en Bart Van Huffel worden door de Algemene Vergadering aanvaard als 
nazichters van de rekeningen voor het komende seizoen.  

13. Statutaire benoemingen: het mandaat van Michèle Messiaen en Danny Decupere loopt 
ten einde en beiden hebben zich terug kandidaat gesteld. Ze worden door de Algemene 
Vergadering opnieuw verkozen met meerderheid van stemmen. 

14. Verkiezing van de leden voor de Algemene Vergadering van de VTTL: niet van toepassing 
15. Voorstellen tot wijzigingen aan statuten en reglementen: niet van toepassing 
16. Interpellaties: TTC Werchter had een aantal voorstellen tot wijziging van de 

sportreglementen ingediend. Eén van de voorstellen betreft het opeenvolgen van de 
letters van ploegen uit verschillende categorieën. Bvb nu verschijnt er twee keer 
Werchter A op het wedstrijdenprogramma wanneer bvb de A-ploeg uit de categorie 
Heren op hetzelfde moment zou spelen als de A-ploeg uit de categorie Veteranen. Dit is 



onoverzichtelijk maar het probleem is dat die letters verband houden met de sterktelijst. 
We zullen proberen of we op een andere manier het overzicht kunnen bewaren. 
Verder werd er nog gestemd over drie voorstellen: 

• Voorstel voor het toekennen van een bonuspunt in geval van voltallige ploegen: 93 
stemmen voor, 49 tegen en 8 onthoudingen: voorstel weerhouden. Dit vereist wel een 
wijziging van de nationale reglementen en dus zal onze provincie dit voorstel verder 
voordragen voor de Nationale Raad waar het eventueel kan goedgekeurd worden.  

• Voorstel om eindronden te vervangen door toepassing van coëfficient: 117 stemmen 
voor, 35 stemmen tegen en 8 onthoudingen: Voorstel weerhouden en aangezien dit 
provinciale materie is (geen wijziging van de nationale sportreglementen nodig) zal dit 
ook al vanaf komend seizoen worden toegepast. 

• Voorstel om zaterdagavondwedstrijden ook om 20u te kunnen laten starten: 65 
stemmen voor, 76 stemmen tegen en 9 onthoudingen: voorstel niet weerhouden 

17. Allerlei 

• Vraag van TTC Werchter naar andere clubs toe om in de wedstrijdbladprogramma’s de 
optie ‘live’ aan te vinken 

• Suggestie om het provinciaal kampioenschap jeugd (2 januari 2021) later te laten 
starten  

18. slotwoord van de voorzitter. 

 


